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Evrei  10 :  10  ,  "Prin această "voie" am fost sfinţiţi noi, şi anume prin jertfirea trupului lui Isus 

Cristos,  odată pentru totdeauna." 
 

Ioan. 17 : 17-19 , "Sfinţeşte-i prin adevărul Tău: Cuvîntul Tău este adevărul. Cum M-ai trimis Tu pe 
Mine în lume, aşa i-am trimis şi Eu pe ei în lume. Şi Eu însumi Mă sfinţesc pentru 

ei, ca şi ei să fie sfinţiţi prin adevăr." 
 

Ce este aceasta? Oh, Dumnezeu cere (pretinde)  perfecţiune. El pretinde pocăinţa voastră. El pretinde 
loialitatea (credinţa) voastră faţă de El. Dar El priveşte în seara aceasta. Nu are importanţă cît de mult ai 
păcătuit, cît de mult sau cît de puţin, tu rămîi încă un păcătos, şi tu nu poţi merge în altă direcţie decît prin Isus 
Cristos, sacrificiul atotsuficient a lui Dumnezeu. Şi în El, tu eşti perfect pentru totdeauna. Gîndeşte-te la 
aceasta. 
          Nu este nimic ce tu poţi face. Nu este o pagină nouă ca tu să întorci. Nu este o nouă viaţă ca tu să 
începi. Este o mărturisire a greşelii tele (că tu eşti greşit), şi mila lui Dumnezeu faţă de (pentru)  tine. Aceea te 
aduce pe tine la perfecţiune, şi atunci tu eşti perfect în Isus Cristos. 
          Tu spui, "Frate Branham, cînd voi putea să mă las de fumat, cînd voi putea lăsa băutura, cînd voi 
putea aranja (îndrepta) aceste lucruri, eu o voi face". Oh, aceasta niciodată nu va putea fi făcută corect. Tu 
niciodată nu vei fi în stare să o faci. De ce nu vrei tu  să vii aşa cum eşti ? Şi prin credinţă, să mergi la Acea 
Apă, rănile Tale care sîngerează, apoi dragostea răscumpărătoare să fie scopul  tău, şi va fi pînă tu vei muri. 
          De ce să iei un înlocuitor ? De ce să încerci intri prin biserica ta ? De ce să încerci să vii pentru că 
renunţi la băutură sau la minciună ? Vino prin calea perfecţiunii. "Căci printr-o singură jertfă El a făcut 
desăvîrşiţi pentru totdeauna pe cei ce sînt sfinţiţi" (Evrei 10: 14).  
         " Cum devin eu sfinţit ?" Mărturiseşte-ţi  păcatul în prezenţa Sîngelui lui Isus ; şi Viaţa care vine din 
acel Sînge, vine înapoi peste (la) închinător şi îl sfinţeşte de dorinţele după lucrurile din lume. Deci prin acel 
atotsuficient Sacrificiu (Jertfă) El ne-a sfinţit printr-un singur Duh, noi sîntem botezaţi într-un singur Trup. (1 
Cor. 12 : 13). " Acum nu este nici o condamnare  pentru  cei  ce  sînt  în  Isus Cristos, care nu  mai  
trăiesc  după  îndemnurile  trupului, ci după ale Duhului" (Rom.8 :1). Dacă voi încercaţi să umblaţi după  
Duhul, şi încă urmaţi dorinţele trupului, înseamnă că Sacrificiul nu a fost suficient aplicat la (pe) voi. Dar 
închinătorul odată curăţit, nu mai are dorinţă de păcat. 
           Aceea a fost Calvarul. Nu este un loc unde se vînd flori, sau un mic loc de a face aceea sau cealaltă. 
Era locul unde au fost împăcaţi  Dumnezeu şi omul.  A fost locul unde  pacea şi  siguranţa  perfectă a fost 
adusă  omenirii.  Poţi să vii tu cu mine în seara  aceasta,  prietenul meu sincer, la Calvar, şi prin credinţă să 
aplici acest Sînge propriului tău suflet, şi să laşi ca Duhul Sfînt să vină şi să te sfinţească prin Măreţul Lui 
Sacrificiu ?  
(2 Tes.2: 13). 
          Dacă acolo este ceva care eu pot să fac ca să mă fac pe mine însumi perfect în Prezenţa lui 
Dumnezeu, atunci Cristos nu ar fi trebuit să moară pentru mine. Dacă acolo este un lucru ce tu ai putea face, ce 
ar merita ceva,   în Prezenţa lui Dumnezeu, atunci Cristos a murit în zadar (degeaba).  Nici o păzire a Legii, 
nici o idee legalistă de a voastră, nimic din sfinţenia voastră proprie,  nici un lucru la care tu poţi  renunţa să-l 
faci:  să renunţi la minciună, să nu mai furi, să renunţi la fumat, să renunţi să mergi la cinema, încă voi sînteţi 
pierduţi. Nimic nu o poate face. Aderînd la biserici, rituale, ceremonii, botezuri, ordine de biserică, citind 
crezuri, spunînd rugăciuni, toate aceste lucruri nu vor conta nimic. Voi sînteţi pierduţi. Nici un lucru nu o poate 
face în voi înşivă, pentru că voi sînteţi un păcătos sub condamnare. şi acolo nu este nici o cale prin tine însuţi, 
ori orice crez, sau orice altceva ce tu poţi  face, sau să crezi despre, despre tine însuţi, ce ar conta (merita) un 
lucru în Prezenţa lui Dumnezeu, pentru că tu ai început ca un păcătos (ai fost un păcătos de la început). 

*  Tu nu poţi, nu contează ce ai face tu, tu te laşi de băut, de fumat, de spus minciuni, mergi la biserică 
şi încerci să faci aceasta şi încerci să faci aceea, tu încă eşti carnal (firesc). Aceea este doar lege; legea nu face 
nimic perfect. Dar ce face perfect ?   Cristos. Glorie.  Eu aş putea să mă las de minciună, să mă las de furat, să 
mă las de adulter, de mestecat, şi să mă las de toate aceste lucruri ale mele, şi totuşi eu sînt carnal (firesc). 
Dumnezeu nu primeşte aceasta, pentru că eu nu am nimic să-I ofer Lui pentru împăcare. 



           Dar în momentul în care eu îmi pun mîinile deasupra binecuvîntatului cap al Domnului Isus, şi 
spun, " Doamne, eu nu sînt bun; vrei Tu să mă primeşti ca şi servul Tău?" şi Dumnezeu aruncă departe păcatul 
meu, eu stau perfect în vederea lui Dumnezeu. Aceea este corect. De ce? Eu nu stau pe meritele mele proprii; 
eu stau pe ale Lui,  şi  El ne-a  făcut perfecţi prin suferinţele Lui şi  prin Sîngele Lui (Evrei 10 : 14). 

*  "Căci printr-o singură jertfă,  El a făcut desăvîrşiţi....(Pînă la trezirea viitoare? Ce am spu eu ?).....El 
a făcut desăvîrşiţi pentru  totdeauna pe cei ce sînt sfinţiţi". (Evr. 6:1-2)..(Evrei 10: 14)..(Voi aţi prins-o? 
"Haideţi să mergem la desăvîrşire") 
              Acum, voi oamenii sfinţi spuneţi, "Oh, da, noi credem în sfinţenie. Aleluia, noi credem în 
sfinţire". Dar voi vorbiţi pentru voi înşivă. Voi doar vă lăsaţi de asta şi vă lasaţi de aceea; voi ştiţi că voi nu 
trebuie să o faceţi.  Decît dacă Cristos a deschis uşa, şi o grăbeşte ( o învie ) în inima voastră, şi voi deveniţi un 
loc unde păcatul este mort, şi dorinţa, este toată dusă....(Evr.10;1-2). Atunci El a luat afară neprihănirea ta 
proprie (Rom.10:1-4), El se poate stabili (Îşi face locuinţa) în tine (Col.2: 6-7).  Şi atunci acesta este Cristos, 
Fiul lui Dumnezeu în tine, nădejdea slavei (Col. 1: 26-27). 

*  Voi nu sînteţi convertiţi pînă cînd voi nu aţi primit Duhul Sfînt (Luca 22: 31-32). Aceea este corect. 
Voi credeţi spre....Duhul  Sfînt a vorbit către voi şi voi aveţi o mărturie publică despre El. Diavolul are acelaş 
lucru."Eu îl cred pe El ca fiind Fiul lui Dumnezeu" La fel crede şi diavolul. Dar voi mergeţi (păşiţi) înainte spre 
El. Cînd Petru a fost chemat şi justificat prin credinţa în Domnul Isus  Cristos ....Şi în Ioan 17: 17,  Isus i-a 
sfinţit pe ei prin Cuvînt, pentru că Cuvîntul este Adevărul, şi El era Cuvîntul. " La început era  Cuvîntul, şi 
Cuvîntul era cu Dumnezeu, şi Cuvîntul era Dumnezeu. Şi Cuvîntul S-a făcut trup, şi a locuit printre 
noi"..(Ioan1: 1-3;14). 
           El era Cuvîntul, deci El i-a sfinţit pe ei. El a spus, "Tată (vorbind Duhului din El), Eu îi sfinţesc prin 
Cuvînt." El  Însuş punînd mîinile Lui peste ei. "Cuvîntul Tău este Adevărul."Doar pur şi simplu vorbind 
(aducîndu-L) pe El în existenţă în pîntecele unei femei. Oh, cu totul imposibil pentru El, să fie în alt fel decît în 
acest Cuvînt a  lui Dumnezeu să-L facă manifestat. "Eu îi sfinţesc pe ei." 

* Acum, acolo este de asemenea trei în perfecţiunea treptelor de har pentru biserică: justificare, sfinţire, 
botez cu Duhul Sfînt. Aceasta constă în naşterea din nou. Întocmai cum este tipizat prin naşterea naturală. Prin 
care o femeie dă naştere unui copil, primul lucru care vine afară este apa, sîngele, apoi viaţa. Biblia spune în 1 
Ioan 5: 7- 8, cred eu că aceasta este, --spune, "Acolo sînt trei care mărturisesc în cer, Tatăl, Cuvîntul, ( care este 
Fiul ), şi Duhul Sfînt; aceştia trei sînt Unul. Acolo sînt trei care mărturisesc pe pămînt:  Cuvîntul--apa, sîngele, 
şi duhul--apa, sîngele, şi duhul; şi aceştia trei sînt una." 
           Acum, Tatăl, Fiul, şi Duhul Sfînt sînt Unul. Tu nu poţi avea pe Tatăl fără să ai pe Fiul; tu nu poţi să 
ai pe Fiul, fără să ai pe Duhul Sfînt. Dar tu poţi să fii justificat, fără să fii sfinţit. Tu poţi să fii sfinţit, fără să fii 
umplut cu Duhul Sfînt. Sau tu poţi să ai apa, fără Sînge, şi  Sîngele fără Duhul. Noi dovedim aceasta, prin 
ordinea din natură (naturală). 

*  Şi aşa este în tărîm spiritual. Este apa: justificarea prin credinţă, Crezînd în Dumnezeu, primindu-L 
ca Mîntuitor personal, şi să  fii botezat (Ioan 1 12-13; Fapte 2: 37-41); a doua este sfinţirea Duhului, aceea că 
Dumnezeu curăţă duhul de toate elementele lumeşti şi de dorinţele lumeşti; şi apoi Duhul Sfînt vine şi dă (face) 
naşterea din nou şi umple acel vas sfinţit. 
           Cu alte cuvinte, un om vine prin justificare; el merge, spune "Eu cred că eu vreau să predic 
Cuvîntul". El este salvat; el zice, "Eu sînt sătul (obosit să mai păcătuiesc) de păcat". Toate bune. Apoi el merge 
afară, şi prima dată el încă fumează, şi poate că el a  păcătuit sau ceva. După un timp el zice, "Doamne, aceasta 
nu este felul de a fi un Creştin, mai ales un lucrător, să priveşti după femei în direcţie greşită, să fumezi ţigări," 
sau; "Eu merg la un pahar de băutură în societate cu băieţii (prietenii), dar--şi chiar adunarea mea, dar aceasta 
nu pare să fie corect. Sfinţeşte-mă Doamne". Şi atunci Domnul îl sfinţeşte, scoate tot acel păcat afară din el, 
totul. Atunci  el este un vas sfinţit. Atunci ceea ce Dumnezeu  prezintă lui este botezul  Duhului Sfînt. Ca să 
facă aceasta, el trebuie să vină afară din acea grămadă cu care este el ( 2 Cor 6: 14-18). Acolo este unde el îşi 
arată culorile; apoi el dă înapoi. Ce face el cînd dă înapoi ? El  batjocoreşte (calcă în picioare) Sîngele lui Isus 
Cristos, care l-a sfinţit pe el, nefiind în stare să-l scoată pe el de acolo. Atunci este  imposibil pentru el ca să fie 
salvat. Şi atunci ce mai rămîne de făcut ? Doar o aşteptare înfricoşată a judecăţii (Evrei 10: 26-29). 

*  Observaţi cît de frumos este aceasta aici. Noi am vorbit despre ea ziua trecută. Priviţi aici, aici, "De 
aceea fiind justificaţi, justificaţi prin credinţă...."(Rom.5: 1-2). În regulă, în al doilea rînd, după ce ai fost spălat 
( Efes. 5: 25-27 ), sfinţit, şi apoi umplut cu Duhul Sfînt. Justificare, sfinţire, botez cu Duhul Sfînt. O vedeţi voi? 
Cum a fost mesajul lui? Justificare prin auzire ; sfinţirea este ceea ce faci tu; şi cu privire la ceea ce ai făcut în 
apreciere la aceasta, Dumnezeu te sigilează prin Duhul Sfînt ( Efes. 1: 13-14 ). 

*  Aceasta este calea prin care te duce El, prin justificare, sfinţire, şi moarte pentru a primi Viaţă  



( Amin ), nu spre ( la ) o denominaţiune sau ceva crez, dar să mori în duhul tău, pentru ca să poţi fi născut din 
nou ( Ioan 12: 24-25 ). 

*  Iată ceea ce ne învaţă aceasta: că Dumnezeu poate folosi orice capacitate a fiinţei noastre, dacă 
aceasta este predată Lui. El poate  folosi mintea noastră, visele noastre, subconştientul nostru, conştiinţa 
primară, limba noastră, cîntecele noastre, ochii noştri, ......noastre. Totul ceea ce noi avem poate fi folosit de 
Dumnezeu dacă este predat lui. Vedeţi? Totul ce aveţi voi, încredinţaţi Domnului. El va folosi orice legătură şi 
orice parte din voi, El le va folosi. Nu contează ceea ce este, El o va folosi dacă este sfinţită pentru scopul şi 
chemarea Lui. 

*  Voi aţi fost botezaţi spre pocăinţă sau pentru iertarea păcatelor voastre. Voi aţi mărturisit păcatele 
voastre înaintea lui Dumnezeu, şi  El v-a iertat de ele. Şi voi v-aţi botezat ca să arătaţi că aţi fost iertaţi, 
mărturisind oamenilor şi arătînd lumii că voi credeţi că Isus Cristos a  murit pentru voi, şi El a luat locul 
vostru, iar acum voi staţi în locul Lui. El a devenit "tu" petru ca "tu" să poţi devenii El. Atunci puterea de 
sfinţire a lui Dumnezeu curăţeşte toate obiceiurile afară din viaţa ta. Tu ai obişnuit să fumezi, să bei, să faci 
lucruri ce nu erau corecte, să  spui minciuni şi orice altceva. Apoi puterea de sfinţire a  Sîngelui lui Isus 
Cristos intră în viaţa ta; ia toate lucrurile afară de la tine (Rom.15:16)  Dacă se întîmplă ca tu să spui, ceva este 
luat greşit, repede tu spui, "Aşteaptă un minut: scuză-mă, eu nu am vrut să spun asta aşa". Vedeţi?  Diavolul a 
pus o capcană acolo, dar tu ai primid harul să te întorci înapoi dacă tu eşti un Creştin real adevărat, spui" Eu am 
fost greşit" Da.  Deci, de aceea... 
 Acum, următorul lucru pe care voi îl primiţi, este botezul cu Duhul Sfînt şi cu Foc (1Cor.12: 13; Mat.3: 
11-12). 

* Acesta este mesajul meu pentru biserică acum. Voi staţi în picioare, dacă voi staţi pe Cuvîntul lui 
Dumnezeu şi cu Cuvîntul lui Dumnezeu, fiecare amin, fiecare semn, fiecare titlu. Unde staţi voi ? Eu încerc să 
vă spun: Daţi-vă la oparte (ieşiţi) dintre buruieni şi veniţi aici în grîu unde  puteţi să ajungeţi la coacere, 
înaintea soarelui. Eu aud zgomot de combine venind. Voi staţi în picioare pe de-a întregul (stabili), justificaţi 
cum  niciodată nu aţi mai fost mai înainte. Aleluia. Vorbind despre Recunoştinţă. Eu mă simt cu adevărat bine. 
Eu sînt mai mult decît mulţumitor pentru ea decît orişice ştiu eu. Voi sînteţi acea pură, virtuoasă, fără păcat, 
Mireasă a Fiului viului Dumnezeu. Fiecare bărbat sau femeie care este născut din Duhul lui Dumnezeu, şi 
spălat în Sîngele lui Isus Cristos, şi crede fiecare Cuvînt a lui Dumnezeu, staţi ca şi cum voi niciodată nu aţi 
păcătuit  de la început. Voi sînteţi perfecţi. Sîngele lui Isus Cristos..... 

* Cînd cineva primeşte pe Cristos ca şi Salvatorul său, atunci totul este deosebit. Totul, păsările cîntă 
diferit, fiecare este dulce, drăguţ. Şi, oh, cum totul doar este drăgălaş cînd tu prima dată ai fost salvat. Apoi vine 
timpul de încercare, de pedepsire, de sfinţire, sfinţindu-vă pe voi înşivă de lucrurile lumii,  "să dăm la o parte 
orice piedică, şi păcatul care ne înfăşoară aşa lesne". (Evr. 12: 1-2). Tu, un om, trebuie să încetezi să mai 
fumezi, să încetezi să mai bei, să încetezi să mai mergi la sala de jocuri, jocurile tale de cărţi toată noaptea . 
Toate aceste lucruri,  tu trebuie  să te sfinţeşti tu însuţi de acestea prin credinţă în Sîngele lui Isus Cristos 
(Fapte 26: 18): sfinţindu-te tu însuţi. Voi femeilor trebuie să vă lăsaţi părul să vă crească, lungiţi-vă hainele, şi 
comportaţi-vă diferit de ceea ce aţi fost înainte: este timpul de sfinţire. De multe ori ei se împotrivesc şi merg 
înapoi; ei bine, acela nu este un copil a lui Dumnezeu. Vedeţi?  Un copil a lui Dumnezeu priveşte direct la 
Calvar şi ştie că aceasta este  spre binele lui. 
            Dar înainte ca acest om să vină la botezul cu Duhul Sfînt, această persoană, el trebuie să aibe un 
proces de sfinţire. El trebuie să aibe un timp de încercare în viaţa lui. Voi toţi l-aţi avut. El a avut acest timp de 
încercare. "Fiecare fiu care vine la Dumnezeu, este mai întîi bătut, pedepsit, certat.  Şi dacă noi nu putem 
suporta pedeapsa, atunci aceasta arată că noi nu sîntem copii lui Dumnezeu; noi sîntem bastarzi, şi nu copii ai 
lui  Dumnezeu," Biblia spune asta (Evrei 12: 4-11). Dar dacă noi putem supota pedeapsa,  ştiind că  "toate 
lucrurile lucrează împreună pentru binele celor ce iubesc pe Dumnezeu" (Rom. 8: 28), atunci noi sîntem fii şi 
fiice ale lui Dumnezeu; atunci  El  ne sigilează cu Duhul Sfînt pînă în ziua răscumpărării noastre (Efeseni 4: 
30). Vedeţi, aceasta este, pedeapsa, încordarea, (încercarea)  lucrurile prin care trecem noi. 
            De aceea, nici un alt sînge nu va sfinţi poporul (Evr. 13: 12). Eu nu vă pot sfinţi pe voi, şi voi nu mă 
puteţi sfinţi pe mine, pentru că noi sîntem născuţi prin sex. Dar Isus nu  a fost născut prin sex. Aceasta este 
corect. Deci Sîngele Lui este un Sfinţitor (Cel care Sfinţeşte). Şi Dumnezeu a venit  jos, a făcut un trup, a 
locuit în el, a vărsat acel Sînge pentru sfinţirea acestuia, care a eliminat cu desăvîrşire vina păcatului şi a ruşinii 
( Evrei 10: 5-14). 

*Acum, primul pas este pocăinţa faţă de Dumnezeu, apoi ceea ce urmează după aceasta este botezul în 
apă. Botezul în apă: "Pocăiţi-vă şi fiţi botezaţi în Numele lui Isus Cristos" (Fapte 2: 37-41). Vedeţi ? Botezul în 
apă urmează, arătînd că pocăinţa este originală, sau, pentru iertarea  păcatelor făcute (trecute). Acum, aceasta 
nu are nimic de a face cu păcatele viitoare (Gal. 6: 1 ; 1 Ioan 1: 8-10 ; 1 Ioan 2: 1-2). Doar sterge (ce a fost). 



"Pocăiţi-vă şi fiţi botezaţi în Numele lui Isus Cristos". Pentru ce? Iertare, luare afară a păcatului trecut: nu are 
nimic de a face cu viitorul. Doar  păcatele voastre au fost tăiate jos, ceea ce aţi făcut. 
           Tu ne te poţi pocăi pentru ceea ce a făcut Adam. Tu nici odată nu ai făcut aceea; Adam a făcut-o. Tu 
doar obţii iertare pentru ceea ce ai făcut tu. Natura veche este încă acolo. Lăsaţi-mă doar să iau această tablă 
pentru un minut. ( Fr. Branham desenează ).  
          Acum, aceasta este o inimă omenească. Eu sînt departe de a fi un artist. Vedeţi? Aici este o inimă 
omenească, şi aici este o inimă omenească. Acum, aceasta de aici, are un şarpe în ea; acela este păcatul. Aici el 
are viaţa lui. Aceasta de aici, are un porumbel în ea, care este Duhul Sfînt (Mat.3: 16-17). Aici el are viaţa lui. 
Ei bine, acesta de aici are răutate, ură, invidie. Acesta este ceea ce cauzează aceasta: acest tip de aici (şarpele).  
Ei bine, acesta de aici, are dragoste, bucurie, îndelungă răbdare, şi aceasta este ceea ce face jos aici. (porumbelul) 
          Acum, cănd tu ai întrebat---sau tu eşti iertat de păcatele tale, tu doar ai făcut aceasta, aceea s-a luat 
afară. Dar lucrul care te-a făcut să faci aceea, este încă acolo. Aceea este rădăcina  răului. Ea este încă acolo. 
           Observaţi, apoi în al doilea rînd, vine sfinţirea, cea care pune mintea noastră în ordine pentru 
sfinţenie: să gîndeşti corect, luînd la oparte. "Sfinţirea" este un cuvînt Grec compus care înseamnă " curăţit şi 
pus deoparte pentru slujbă" (Prov.23: 7 ; Ps.51: 10-12)    Acum observaţi, sfinţirea, al doilea stagiu din 
lucrare, curăţă mintea, potriveşte inima, pregăteşte mintea inimii pentru sfinţenie. 
          Un om se poate pocăi de păcat şi totuşi el încă se gîndeşte la.... Ei bine, poate că el este un om imoral. 
La fiecare femeie care arată imoral la care  el priveşte; păcatul este încă acolo. Poate că el este un beţiv. De 
fiecare dată cînd el miroase băutură; este încă acolo. Vedeţi?  Dar cînd el este sfinţit, este ceea ce curăţă acea 
dorinţă afară din el. Vedeţi?  Scoate dorinţa de păcat afară  (Evr.10: 1-2). El poate fi tentat, dar El ia dorinţa 
afară. Totuşi nu  este corect încă. Apoi el este botezat cu Duhul Sfînt şi cu Foc (Mat.3: 11), curăţat, ars afară, 
curăţit, şi apoi pus în slujba lui Dumnezeu.  Sfinţirea doar îl poziţionează (pune)  pe el deoparte pentru slujbă.  
          Botezul cu Foc şi cu Duhul Sfînt este aceea că Dumnezeu poate să locuiască în noi, şi Focul lui 
Dumnezeu curăţă inima noastră de păcat şi pune  Duhul Sfînt  înlăuntru (Fapte 2: 1-4 ; 4: 31). Apoi noi vom 
produce (arăta) aceeaş Viaţă care o produce aceasta, pentru că aceasta este în noi. 

* Gîndiţi, hainele voastre spălate prin Apa Cuvîntului sîngerînd (Efeseni 5: 25-27). Cuvîntul a devenit 
Sînge. Cuvîntul a sîngerat pentru voi, şi voi  sînteţi spălaţi în Cuvîntul sîngerînd (Ioan1: 1-3, 14). Cuvîntul 
sîngerînd, Viaţa lui Dumnezeu în Cuvînt, şi Cuvîntul a sîngerat pentru voi, pentru ca voi să  fiţi spălaţi de 
murdăria acestor prostituate şi să fiţi curăţiţi şi sfinţiţi prin spălarea cu Apa Cuvîntului care face mintea şi 
inima voastră să stea cu Dumnezeu şi cu Cuvîntul Lui. 

--Profetul lui Dumnezeu în rugăciune: 
            Doamne, în lumina Cuvăntului Tău, eu poruncesc fiercărei persoane care nu este botezată în 
Numele Domnului Isus Cristos, să se grăbească la apă repede cît încă mai are o şansă. Voi care nu aţi fost 
umpluţi cu Duhul Sfînt, eu vă poruncesc în Numele Domnului Isus Cristos; cădeţi pe genunchi şi nu vă ridicaţi 
pînă Duhul Sfînt nu va sfinţit total şi nu va umplut cu dragostea şi dumnezeirea Lui, pînă cînd sufletul vostru 
este aşa de satisfăcut în Prezenţa lui Dumnezeu încît toată dorinţa voastră este să-L serviţi pe El şi să umblaţi 
pentru El şi să lucraţi cu El tot restul vieţii voastre. Acordă aceasta, eu mă rog, ca Dumnezeu să vă dea această 
însărcinare, în Numele Domnului Isus Cristos. 

2 Corinteni 7: 1,  "Deci fiindcă avem asfel de făgăduinţe, prea iubiţilor, să ne curăţăm de orice 
întinăciune a cărnii şi a duhului, şi să ne ducem sfinţirea pînă la capăt, în frica de Dumnezeu." 

Tatăl nostru Ceresc, noi ne închinăm în Prezenţa Ta, în folosul celor de la altar. Lasă ca harul Tău să se 
odihnească peste fiecare dintre ei, Tată. Acum, aşa cum ei Doamne...Eu nu pot să o fac pentru ei. Ei trebuie să o 
facă pentru ei înşişi. Nici un om nu o poate face pentru ei. Ei trebuie să o facă singuri. Lasă ca sufletul lor acum 
să spună în ei înşişi. " Oh, Doamne, acest temperament, eu îl aşez aici jos Doamne; Eu nu îl voi mai ridica 
niciodată. Nu contează ce se întîmplă (ce vine şi pleacă ), eu îi dau drumul de acum încolo. Această limbă a 
mea a luat prea uşor parte cu o grămadă de bîrfitori, Doamne, eu o pun  aicea jos. Eu nu o voi mai ridica 
vreodată.  Sfinţeşte limba mea, Doamne. Lasă-mă să simt Îngerul cum vine, cum şi Isaia a simţit cînd a zis, eu 
sînt un om cu  buze necurate. Vai de mine. Şi Îngerul a venit, a luat cleştele, şi a mers la altar, şi a luat un 
cărbune încins, şi l-a pus pe buzele lui, şi l-a sfinţit." Dumnezeule,  sfinţeşte fiecare vorbitor, în dimineaţa 
aceasta, care vorbeşte greşit sau seamănă discordie. Acordă aceasta, Doamne. 

* Văzînd că focul trezirii începe să pălească, haideţi să aruncăm pe foc  un lemn din Cuvînt, care ar 
putea stîrni un nou foc, ce ar face inimile noastre  pline de zel.  Sfinţeşte-ne Doamne, prin preţiosul Tău 
Cuvînt, şi  Sîngele Tău, şi Harul Tău noi cerem; şi toate mulţumirile şi laudele vor fi ale Tale.  Ia toate 
prejudecăţile din inima noastră; curăţeşte-ne, oh Doamne.  Dă-ne inimi pure, curate, şi mîini curate, şi minţi 
curate, cu care să putem să intrăm în templul Tău noapte de noapte, bucurîndu-ne şi plini de Duhul Tău.  Noi 
cerem aceasta în Numele lui Isus şi de dragul Lui. Amin. 
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